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Geachte leden van de Algemene Vergadering, 
Geachte heer Reiding, 
 

Op 26 maart 2025 ontvingen wij van u de MRA Voortgangsnota en bescheiden voor bekrachtiging als 
deelnemer van de Metropoolregio Amsterdam (MRA).  
 
De gemeenteraad van Blaricum behandelde in de raadsvergadering van 3 juni 2025 deze stukken aan de hand 
van enkele gesprekonderwerpen in de uitvoeringslijn van uw Voortgangsnota over 2024. 
 
Hierbij ontvangt u onze zienswijze.  
 
Wij stemmen in met de MRA Voortgangsnota. U treft het raadsbesluit als bijlage bij deze brief aan.  
 
Met interesse hebben wij de Voortgangsnota van de MRA bestudeerd. De voortgangsnota sluit goed aan bij de 
gemaakte afspraken en vormt een goede basis voor het gesprek tussen de gemeenteraad en het college. 
 
Wij waarderen de inspanningen die zijn geleverd om de regionale samenwerking te versterken en de 
voortgang op diverse beleidsdomeinen inzichtelijk te maken. U heeft per uitvoeringslijn aangegeven welke 
activiteiten ontplooid zijn ten aanzien van de agenda. Dat maakt deze voortgangsnota concreter en dat wordt 
gewaardeerd. Hierbij geven wij onze zienswijze en benoemen  specifieke aandachtspunten die voor onze 
gemeente en onze deelregio Gooi en Vechtstreek van belang zijn. 
 
Wij constateren dat er belangrijke stappen zijn gezet in de samenwerking met het Rijk en Europa, zoals de 
inspanningen rondom woningbouw en infrastructuur. Wij moedigen verdere afstemming en intensivering van 
deze samenwerkingen aan. 
Wij waarderen de inspanningen die de MRA heeft geleverd op het gebied van regionale economische 
ontwikkeling, woningbouw, energietransitie en mobiliteit en de onderlinge samenhang. Onze gemeente hecht  
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aan een evenwichtige verdeling van de woningbouw binnen de MRA. Wij onderschrijven de noodzaak om te 
voorzien in de woningbehoefte, maar blijven aandacht vragen voor de noodzaak van maatwerk voor onze 
regio. De specifieke ruimtelijke beperkingen (erfgoed) en de groene karakteristieken van de Gooi en 
Vechtstreek vragen ook om deze zorgvuldige afstemming.  
De Voortgangsnota beschrijft diverse activiteiten op het gebied van mobiliteit. We waarderen deze 
inspanningen maar we kunnen het belang ervan in relatie tot de omvangrijke woningbouwambities in 
Amsterdam, Almere en Amersfoort niet genoeg benadrukken. Dan gaat het niet alleen om de A27 op de 
kortere termijn, maar ook om de A1 en een ondergrondse IJmeerverbinding op de middellange termijn. Ook 
blijven er zorgen rondom de beperkte ruimte op het spoor om mee te groeien met de woningbouw. Tot slot 
blijven wij aandacht vragen voor goede OV-verbindingen voor gebieden verder weg van het spoor.  
Wij waarderen de voortgang op het gebied van de energietransitie, maar zien ons wel geconfronteerd met de 
ontstane netcongestie. Dit vraagt vooral om Rijksbeleid en een goede afstemming over energieopwekking en -
infrastructuur gelet op de lokale ruimtelijke impact.  
De Gooi en Vechtstreek heeft een unieke landschappelijke en recreatieve waarde binnen de MRA. De toename 
van recreatief gebruik van onze natuurgebieden vereist een zorgvuldige balans tussen recreatie/toerisme en 
natuurbehoud. Wij vragen u om tot duidelijkere afspraken te komen over de financiering én het beheer van 
natuur- en recreatiegebieden bij de toenemende verstedelijking om ons heen. Het is essentieel dat de MRA en 
haar partners samen (financieel) optrekken in het realiseren van urgente en belangrijke maatregelen in het 
landschap van de MRA. 
 
Wij danken u voor de mogelijkheid om onze wensen en opvattingen te geven en kijken uit naar de verdere 
voortgang. 
 
Bij vragen kunt u contact opnemen met onze adviseur Ruimtelijke Ontwikkeling Nander van ‘t Klooster.  
 
Met vriendelijke groet, 
namens de gemeenteraad van Blaricum 
 
 
 
 
mevrouw T.D. de Jong     mevrouw Drs. B.M. de Reijke, MBA 
griffier       voorzitter 


